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Noorbeek, 17 mei 2022 

Art 36 vraag strategische grondaankopen 

Gedachte college, 

De raad heeft jaarlijks een miljoen euro vrijgemaakt voor strategische grondaankoop ten behoeve 

van natuurontwikkeling. 

Kan dat geld gebruikt worden om agrarische percelen aan te kopen die bouwplannen binnen 

bestaande bebouwing verhinderen doordat er een spuitrecht op zit (al dan niet gebruikt)? 

Zo nee, wat zijn de argumenten waarom dat niet kan? 

NB Wethouder Custers beweerde onlangs dat het ophoudt bij strategische grondaankoop, maar 

het is toch echt met de toevoeging: ten behoeve van natuurontwikkeling. 

Namens O.D.E,. 

(geanonimiseerd)


